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Maastricht, 29 september 2016 
 
Betreft:  ex. Art. 48 vragen  hotelovernachtingen 
 
Geacht College, 
 
Uit de onlangs gepubliceerde cijfers van het CBS blijkt het aantal hotelovernachtingen in Maastricht het eerste 
halfjaar 33.000 minder te zijn dan verleden jaar. 
 
Recent heeft de wethouder van economische zaken aangegeven dat het aantal overnachtingen wel gestegen 
zou zijn. 
 
Welke cijfers kloppen nu ? Het spreekt voor zich dat het van belang is dat we over de juiste cijfers beschikken. 
 
 
1. Graag ontvangen op korte termijn de juiste cijfers . 
 
2. Bij een teruglopend aantal hotelovernachtingen zal de spanning op de hotelmarkt nog meer toenemen. In 
hoeverre rijmt het nog altijd uitbreidend aantal kamers  ( hotel Bosschstraat, plannen voor Maartenspoort, 
Landbouwbelang, Students Hotel etc ) zich met deze voor de hotelbranche ongunstige cijfers? 
 
3. Bent u bereid de door de raad vastgestelde hotelnota stringenter toe te passen en vooralsnog geen 
hotelkamers meer aan de markt toe te voegen? 
 
4. Wij verzoeken u op zeer korte termijn met de SAHOT in overleg te treden om over de ontwikkelingen in de 
hotelbranche te spreken . 
 
5. Graag ontvangen wij op korte termijn een terugkoppeling van de het gesprek met de SAHOT 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Namens de CDA fractie, 
Vivianne Heijnen, fractievrz. 
Nol Beckers , burger raadslid  


